
Sporządzono: 25-05-2019

Protokół z sesji

VII sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie
data posiedzenia: 25-04-2019

miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Węgorzynie

Porządek obrad

Sprawy regulaminowe: a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum b)1.
przedstawienie porządku sesji c) przyjęcie protokołu z posiedzenia VI sesji Rady Miejskiej w
Węgorzynie z 20 marca 2019 roku
Informacje: 1. Informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) 2. Informacja z2.
realizacji uchwał Rady Miejskiej w Węgorzynie – VIII kadencja (od czerwca 2018 roku do marca
2019 roku) – druk nr 1
Podjęcie uchwał w sprawie: 1. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej3.
oznaczonej numerem ewidencyjnym 49/1 położonej w obrębie nr 0002 – Zwierzynek – druk nr 2
2. zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków i opłat w drodze inkasa, określenia
inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso – druk nr 3 3. zmiany budżetu Gminy
Węgorzyno na rok 2019 – druk nr 4 4. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy
Węgorzyno na lata 2019 – 2026 – druk nr 5 5. Powołanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady
Miejskiej a) zgłoszenie propozycji stanu ilościowego członków Komisji b) zgłoszenie kandydatów
spośród radnych c) przeprowadzenie głosowania (w głosowaniu jawnym imiennym) d) wybór
Przewodniczącego i Zastępcy Komisji (w głosowaniu jawnym spośród wybranych członków
Komisji) e) przedstawienie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady
Miejskiej – druk nr 6
Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.4.
Wolne wnioski i informacje.5.
Zamknięcie obrad.6.

Wykaz głosowań

Głosowanie zmiany porządku obrad dot. wprowadzenia dwóch projektów uchwał oraz zmiany1.
kolejnosci pkt 3 w miejsce pkt 2

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kuźmińska Teresa;
Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik; Rególski
Krzysztof; Sławska Maria ; Stasiak Joanna ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie dot. ilości członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - 5 osób2.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kuźmińska Teresa;
Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik; Rególski
Krzysztof; Sławska Maria ; Stasiak Joanna ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;



PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie dot. zamknięcia listy kandydatów do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji3.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kuźmińska Teresa;
Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik; Rególski
Krzysztof; Sławska Maria ; Stasiak Joanna ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie dot. wyboru członka do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (Pan Radny Zbigniew4.
Białek)

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kuźmińska Teresa;
Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik; Rególski
Krzysztof; Sławska Maria ; Stasiak Joanna ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie dot. wyboru członka do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (Pani Radna Elżbieta5.
Ustyjańczuk)

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kuźmińska Teresa;
Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik; Rególski
Krzysztof; Sławska Maria ; Stasiak Joanna ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie dot. wyboru członka do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (Pan Radny Krzysztof6.
Rególski)

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kuźmińska Teresa;
Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik; Rególski
Krzysztof; Sławska Maria ; Stasiak Joanna ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie dot. wyboru członka do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (Pani Radna Katarzyna7.
Lewandowska)

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kuźmińska Teresa;
Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik; Rególski
Krzysztof; Sławska Maria ; Stasiak Joanna ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie dot. wyboru członka do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (Pani Radna Joanna8.
Stasiak)

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1



ZA - 8 - Dobrzaniecka Monika ; Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Raj Dominik; Sławska
Maria ; Stasiak Joanna ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 6 - Białek Zbigniew; Jagiełka Halina ; Kuźmińska Teresa; Mazuro Jan;
Ociepa Stanisław; Rególski Krzysztof;
Głosowanie dot. wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (Pan Radny9.
Zbigniew Białek)

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 11 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kuźmińska Teresa;
Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik; Rególski
Krzysztof; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 3 - Sławska Maria ; Stasiak Joanna ; Szyłowicz Bogusław ;
Głosowanie dot. wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (Pani Radna10.
Katarzyna Lewandowska)

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kuźmińska Teresa;
Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik; Rególski
Krzysztof; Sławska Maria ; Stasiak Joanna ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej11.
oznaczonej numerem ewidencyjnym 49/1 położonej w obrębie nr 0002 – Zwierzynek

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kuźmińska Teresa;
Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik; Rególski
Krzysztof; Sławska Maria ; Stasiak Joanna ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków i opłat12.
w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kuźmińska Teresa;
Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik; Rególski
Krzysztof; Sławska Maria ; Stasiak Joanna ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2019 wraz z13.
autopoprawką Pani Burmistrz

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kuźmińska Teresa;
Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik; Rególski
Krzysztof; Sławska Maria ; Stasiak Joanna ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -



Głosowanie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na14.
lata 2019 – 2026 wraz z autopoprawką Pani Burmistrz

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kuźmińska Teresa;
Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik; Rególski
Krzysztof; Sławska Maria ; Stasiak Joanna ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie uchwały w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej15.

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kuźmińska Teresa;
Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik; Rególski
Krzysztof; Sławska Maria ; Stasiak Joanna ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Głosowanie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Węgorzynie Nr16.
XXXIII/298/2014 z dnia 30 stycznia 2014 roku w sprawie określenia zasad przysługiwania diety
dla Przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Węgorzyno

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Białek Zbigniew; Dobrzaniecka Monika ; Jagiełka Halina ; Kuźmińska Teresa;
Lewandowska Katarzyna ; Łuksza Anna ; Mazuro Jan; Ociepa Stanisław; Raj Dominik; Rególski
Krzysztof; Sławska Maria ; Stasiak Joanna ; Szyłowicz Bogusław ; Ustyjańczuk Elżbieta;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -

Przebieg sesji

Sesja Rady Miejskiej w Węgorzynie w dniu 25 kwietnia 2019 roku rozpoczęła się o godz.  11:00, a
zakończyła o godz. 12:30.

W sesji udział wzięło 14 radnych, na stan 15 - stu – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr
1 do niniejszego protokołu

Nieobecna Pani Radna Grażyna Kata – usprawiedliwiona.

- lista obecności gości – stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu

- lista obecności sołtysów z terenu Gminy Węgorzyno – stanowi załącznik nr 3 do protokołu

Sprawy regulaminowe: (czas nagrania od 00:10)1.
otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quoruma.

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył sesję, przywitał gości i przybyłych na sesję.
Stwierdził quorum. Obecnych 14 Radnych, obrady będą prawomocne.

 przedstawienie porządku sesji (czas nagrania od 02:20)b.

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad dwóch



projektów uchwał:

w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej,1.
w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Węgorzynie Nr XXXIII/298/2014 z dnia 30 stycznia2.
2014 roku w sprawie określenia zasad przysługiwania diety dla Przewodniczących organów
wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Węgorzyno.

 

Pan  Jan  Mazuro  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  zmieniona  zostanie  kolejność
punktów w porządku obrad. Zaproponował żeby punkt „Podjęcie uchwał w sprawie” był po punkcie
„Sprawy regulaminowe” i obradowanie rozpocząć od punktu dot. powołania Komisji Skarg, Wniosków i
Petycji.

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie ww. zmiany do porządku
obrad. (Karta z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu)

przyjęcie protokołu z posiedzenia VI sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 20 marcac.
2019 roku (czas nagrania od 08:02)

Nie wniesiono zastrzeżeń, ani poprawek do Protokołu. Stwierdza się, że Protokół został przyjęty.

Podjęcie uchwał w sprawie (czas nagrania od 08:46 )3.

 

Powołanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej1.

 

zgłoszenie propozycji stanu ilościowego członków Komisjia.

Pan Radny Stanisław Ociepa zgłosił 5 osobowy skład Komisji

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod glosowanie wniosek dot. pięcioosobowego
składu Komisji (Karta z głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu)

zgłoszenie kandydatów spośród radnychb.

Pan Radny Stanisław Ociepa zgłosił Radnych: Pana Zbigniewa Białek, Panią Elżbietę Ustyjańczuk, Pana
Krzysztofa Rególskiego

Pani Radna Katarzyna Lewandowska zgłosiła z Klubu Radnych „Nowe Spojrzenie” swoją kandydaturę
(zgłoszenie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu)

Pan Radny Bogusław Szyłowicz  zgłosił  z  Klubu „Ponad Podziałami”  Panią  Radną Joannę Stasiak
(zgłoszenie stanowi załącznik nr 7 do niemniejszego protokołu) 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów.
(Karta z głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu)

przeprowadzenie głosowania (w głosowaniu jawnym imiennym)c.

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał zgłoszonych kandydatów czy wyrażają zgodę



na uczestnictwo w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Wszyscy zaproponowani Radni wyrazili zgodę.
Następnie poddał pod głosowanie kandydaturę:

Pana Zbigniewa Białek  do Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  (Karta z głosowania stanowi
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu)

Pani Elżbiety Ustyjańczuk do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (Karta z głosowania stanowi
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu)

Pana Krzysztofa Rególskiego do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (Karta z głosowania stanowi
załącznik nr 11 do niniejszego protokołu)

Pani  Katarzyny Lewandowskiej  do  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  (Karta  z  głosowania
stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu)

Pani Joanny Stasiak do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (Karta z głosowania stanowi załącznik
nr 13 do niniejszego protokołu)

wybór  Przewodniczącego  i  Zastępcy  Komisji  (w  głosowaniu  jawnym  spośródd.
wybranych członków Komisji)

Pan Radny Stanisław Ociepa na Przewodniczącego zgłosił  Pana Radnego Zbigniewa Białek,  a na
Zastępcę Przewodniczącego Panią Katarzynę Lewandowską

Pan Radny Bogusław Szyłowicz na Przewodniczącego Komisji zgłosił Panią Radną Joannę Stasiak, a na
Zastępcę Przewodniczącego Panią Radną Katarzynę Lewandowską

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady zapytał, czy zgłoszeni kandydaci wyrażają zgodę. Pan Radny
Zbigniew Białek oraz Pani Rada Katarzyna Lewandowska wyrazili zgodę, natomiast Pani Radna Joanna
Stasiak nie wyraziła zgody. Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę Pana Radnego
Zbigniewa Białek na Przewodniczącego Komisji  Skarg, Wniosków i  Petycji.  (Karta z głosowania
stanowi  załącznik  nr  14  do  niniejszego  protokołu).  Następnie  poddał  po  głosowanie
kandydaturę Pani Radnej Katarzyny Lewandowskiej na Zastępcę Przewodniczącego Komisji  Skarg,
Wniosków i Petycji. (Karta z głosowania stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu)

przedstawienie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radye.
Miejskiej – druk nr 19

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg,
Wniosków  i  Petycji.  (Uchwała  Nr  VII/46/2019  stanowi  załącznik  nr  16  do  niniejszego
protokołu)

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej oznaczonej numerem2.
ewidencyjnym 49/1 położonej w obrębie nr 0002 – Zwierzynek – druk nr 2

Pani  Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna poinformowała,  że jeżeli  chodzi  o sprzedaż mienia
gminy, to najpierw występuje się do Sołectwa o opinię. Nie rozpoczyna się procedury, jeżeli nie ma
zainteresowania,  ponieważ wycena i  przygotowanie  nieruchomości  do  sprzedaży trochę kosztuje
gminę. Jest zainteresowanie, opinia Sołectwa również, dlatego projekt uchwały przedkłada się Radzie
celem pojęcia i wyrażenia zgody na sprzedaż.

Pan Radny Zbigniew Białek przedstawił stanowisko Komisji „Komisje projekt uchwały na druku nr 2
zaopiniowały pozytywnie”



Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. (Karta z
głosowania stanowi załącznik nr 17, Uchwała Nr VII/47/2019 stanowi załącznik nr 18 do
niniejszego protokołu)

zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków i opłat w drodze inkasa,3.
określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso – druk nr 3

Pan Radny Zbigniew Białek przedstawił stanowisko Komisji „Komisje projekt uchwały na druku nr 3
zaopiniowały pozytywnie”

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. (Karta z
głosowania stanowi załącznik nr 19, Uchwała Nr VII/48/2019 stanowi załącznik nr 20 do
niniejszego protokołu)

zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2019 – druk nr 44.

Pani Radna Joanna Stasiak zapytała o zmniejszenie wydatków na modernizację boiska sportowego,
czy w ogóle nie będzie realizowane, czy jest przeniesione na kolejny rok, czyli 2020?

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna opowiedziała, że w tym roku ta inwestycja nie będzie
realizowana, będzie próba jej realizacji w roku następnym ewentualnie w latach następnych. Jeżeli
chodzi o bieżnię tartanową, to wymagana jest poprawa dokumentacji projektowej. Następnie Pani
Burmistrz poprosiła o wprowadzenie autopoprawki  dot.  wycofania z projektu uchwały kwoty dot.
inwestycji  drogi  w  Sielsku.  Inwestycja  jest  o  wartości  1.300.000,00  zł  dofinansowanie  ponad
200.000,00  zł.  W  międzyczasie  pojawiły  się  takie  okoliczności,  że  aby  podpisać  dofinansowanie  na
projekt „Szuwarek”, czyli kanalizacja w ramach Aglomeracja II gmina musi wykazać, że posiada środki
własne na moment podpisania umowy. Jednocześnie VAT, który był planowany odzyskać w tym roku
w związku z procedurami wypłaty nadwyżki podatku VAT są kilkumiesięczne może się nie udać, aby
do końca roku na konto gminy wpłynęła odpowiednia ilość. W związku z tym, te pieniądze muszą być
zaplanowane na ewentualne pokrycie i wkład własny do projektów. Częściowo pozostanie kwota na
remonty mniejsze, cząstkowe innych dróg gminnych. Ta doga w Sielsku w ramach cząstkowych prac
została już poprawiona do czasu, kiedy w przyszłym roku ze źródeł będzie można otrzymać większy
procent dofinansowania

Pan Radny Zbigniew Białek przedstawił stanowisko Komisji „Komisje projekt uchwały na druku nr 4
zaopiniowały pozytywnie”

Pan  Jan  Mazuro  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  wraz  z
autopoprawką  Pani  Burmistrz.  (Karta  z  głosowania  stanowi  załącznik  nr  21,  Uchwała  Nr
VII/49/2019 stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu)

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2019-2026 – druk5.
nr 5

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna poprosiła o przyjęcie autopoprawki jak w poprzedniej
uchwale.

Pan Radny Zbigniew Białek przedstawił stanowisko Komisji „Komisje projekt uchwały na druku nr 5
zaopiniowały pozytywnie”

 

Pan  Jan  Mazuro  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  wraz  z



autopoprawką  Pani  Burmistrz.  (Karta  z  głosowania  stanowi  załącznik  nr  23,  Uchwała  Nr
VII/50/2019 stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu)

w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej – druk nr 76.

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna poinformowała, że analizując drogi gminne posiadające
kategorie  dróg gminnych stwierdzono,  że  na  osiedlu  domków jednorodzinnych mamy kilka  ulic:
Pionierów, Zamkowa, Sikorskiego i Witosa i każda z tych ulic ma odrębny numer drogi gminnej. Nie
powinno tak być, trzeba to uregulować zgodnie z zasadami, sztuką. Droga gminna powinna się łączyć
z drogą wyższej kategorii, a jedna z nich, czyli ul. Witosa nie łączyły się, dlatego ul. Witosa zostawiając
odrębną nazwę łączy się z ul. Zamkową pod jednym numerem kategorii drogi gminnej

Pan Radny Zbigniew Białek przedstawił stanowisko Komisji „Komisje projekt uchwały na dodatkowym
druku zaopiniowały pozytywnie”

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. (Karta z
głosowania stanowi załącznik nr 25, Uchwała Nr VII/51/2019 stanowi załącznik nr 26 do
niniejszego protokołu)

w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Węgorzynie Nr XXXIII/298/2014 z dnia 307.
stycznia  2014  roku  w  sprawie  określenia  zasad  przysługiwania  diety  dla
Przewodniczących  organów  wykonawczych  jednostek  pomocniczych  Gminy
Węgorzyno  –  druk  nr  8

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna poinformowała, że Sołtysi pracują codziennie na rzecz
gminy. I tą symboliczną dietę, która wynosi 300,00 zł proponuje, żeby lekko zwiększyć do 400,00 zł.
Te kwoty w budżecie na ten rok były zaplanowane

Pani Radna Maria Sławska dopytała, bo było tak, że jeżeli Sołtys nie był na sesji to miał połowę diety,
czyli w tej chwili też tak zostaje?

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna odpowiedziała, że dalej bez zmian 

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. (Karta z
głosowania stanowi załącznik nr 27, Uchwała Nr VII/52/2019 stanowi załącznik nr 28 do
niniejszego protokołu)

4. Informacje:

Informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) (czas nagrania od 48:49)1.

Pani  Monika  Kuźmińska  Burmistrz  Węgorzyna  zaprosiła  do  obejrzenia  fotorelacji  (fotorelacja
stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu) oraz przedstawiła informację z działalności.

Informacja  z  realizacji  uchwał  Rady  Miejskiej  w  Węgorzynie  –  VIII  kadencja  (od2.
czerwca 2018 roku do marca 2019 roku) – druk nr 1

Pani Radna Monika Dobrzaniecka zapytała str. 11 pkt 52 jest napisane, że uchwała jest uchwałą
porządkową, a jak się to ma do Rozstrzygnięcia Nadzorczego Wojewody Zachodniopomorskiego z 11
stycznia 2019 rok, które to rozstrzygnięcie stwierdza nieważność tej uchwały

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna odpowiedziała, że Wojewoda realizując nadzór prawny
nad  naszymi  uchwałami  nie  uchylił  całej  uchwały  tylko  stwierdził  nieważność  jednego  zapisu,



albowiem ten zapis powinien być regulowany zarządzeniem burmistrza, a nie znaleźć się w uchwale

Pan  Jerzy  Adamiec  radca  prawny  wyjaśnił,  że  Rozstrzygniecie  Nadzorcze  Wojewody
Zachodniopomorskiego z 11 stycznia 2019 roku dotyczy uchwały Rady Miejskiej podjętej w dniu 20
grudnia 2018 roku w sprawie określenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność
Gminy  Węgorzyno  oraz  warunków  udzielania  bonifikaty  i  wysokości  jej  stawek  procentowych  przy
zbywaniu lokali mieszkalnych na rzecz najemców lokali mieszkalnych i to Rozstrzygnięcie stwierdza
nieważność  §  5  ust.  2  tej  uchwały.  W  pozostałym  zakresie  Wojewoda  w  żaden  sposób  nie
zakwestionował uchwały w związku, z czym jest ona obowiązująca. Z mocy prawa jego nie ma w tej
uchwale

Pani Radna Joanna Stasiak dopowiedziała, że był to zapis „Obowiązek przygotowania kosztów do
sprzedaży do lokalu miał ponosić nabywca” i to było z naruszeniem kompetencji przysługujących
organowi gminy. Dziwna sytuacja, kiedy to sprzedający nakaże nabywcy żeby przygotował mieszkanie
do sprzedaży

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna wyjaśniła, że Pani Radna przeczytała o przekroczeniu
kompetencji organu podejmującego uchwałę, czyli nie należało to do decyzji Rady Miejskiej. Chciała
żeby Radni mieli  pełną wiedzę i  decydowali  o większości  spraw jak są podejmowane w temacie
mieszkańców Gminy Węgorzyno. Wojewoda stwierdził, że tym kawałkiem wiedzy Radni nie powinni
się zajmować

Pan Radny Zbigniew Białek przedstawił stanowisko Komisji „Komisje z Informacją się zapoznały”

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Radni z Informacją się zapoznali.

Informacje  Przewodniczącego  Rady  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie4.
międzysesyjnym (czas nagrania od 01:12:24)

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informację z działań podejmowanych w
okresie międzysesyjnym.

Wolne wnioski i informacje (czas nagrania od 01:14:45)5.

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił Radnych do składania kwiatów pod Obeliskiem
z okazji uchwalenia Konstytucji 3 Maja o godz. 9:00 msza święta, po mszy złożenie kwiatów.

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy poinformowała, że wytrzymała zakupy nowe na Sołectwach,
ponieważ pozostawał sprzęt po sołtysach, gdzie była ciągłość w kadencjach i  to należy najpierw
sprawdzić, gdzie to jest i dopiero wtedy będą wznawiane zakupy. Będą robione komisyjne objazdy
przy udziale Sołtysów ze spisów z natury tego, co jest i co powinno być.

Pani Monika Dobrzaniecka zapytała, jako Radna i matka dziecka w przedszkolu i z ramienia Rady
Rodziców przedszkola, kiedy będzie w końcu czynna kuchnia w nowym przedszkolu? Obecnie posiłki
są nadal dowożone jest to utrudnienie dla wszystkich.

Pani  Anna  Kobielska  Sołtys  Sołectwa  Mieszewo  zapytała  czy  wiadomo  coś  o  pracownikach  do
sprzątania na Sołectwach?

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy odpowiedziała, że mamy obsadzone poprzez prace społecznie –
użyteczne, część ze staży pozostało 6 sołectw nieobsadzonych. Złożony został wniosek między innymi
Pani, Podlipce, Przytoń, Brzeźniak i chyba Kraśnik. Na początku marca była odpowiedź, że brak jest
funduszy i z EFS i funduszu pracy na organizację staży takich porządkowych na sołectwach. Gdyby



była możliwość jeszcze raz przeanalizowania środków finansowych w tym zakresie to złożony zostanie
wniosek przynajmniej na te 6 sołectw

Pan Andrzej Nowacki Przewodniczący Rady Osiedla zapytał o zmianę organizacji ruchu na Osiedlu
Słonecznym. Wie, że był projekt i jak jest z realizacją zmiany organizacji ruchu?

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna odpowiedziała, że kiedyś nie było żadnych znaków. Jak
robiona była etapowo nawierzchnia na Osiedlu, parkingi sukcesywnie przy realizacji kolejnych etapów
pojawiały się znaki.  Organizacja ruchu jest na Osiedlu,  poprosiła o szczegóły w między czasie z
pracownikiem Panią Katarzyną Liwak

Pani Monika Kuźmińska Burmistrz Węgorzyna poinformowała o utrudnieniach związanych z remontem
przejazdu PKP w Węgorzynie.  Przejazd będzie zamknięty od 26 do 27 ze względu na kładzenia
nakładki asfaltowej. 8 maja odbędzie się kolejne spotkanie w Urzędzie „Czyste powietrze”, na które
serdecznie zaprasza

Pan … - powiedział,  że na ostatniej sesji  zapytał Pana Przewodniczącego jak wygląda sytuacja z
bezpieczeństwem, bo w miesiącu lutym w okolicach Dłuska do lasów zostały wpuszczone rysie bardzo
duże  drapieżne  koty  i  czy  ich  istnienie  jest  bezpieczne  dla  ludzi.  Prosił  o  informację  lub  żeby
zainteresować firmy, które się tym zajęły, czy ich populacja jest bezpieczna dla ludzi, turystów.

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej opowiedział, że tematem zajęły się lasy, bo nawet oni
nie  wiedzieli,  że  zostały  one wpuszczone w ten rejon.  Poinformował  również,  że  wpłynęły  dwie
interpelacje.  Jedna dot.  złego  stanu technicznego tablic  ogłoszeniowych na  wsiach  i  druga dot.
budowy ronda przy banku. Zapytał Panią Burmistrz, czy będzie odpowiedź dot. kuchni w przedszkolu?

Pani  Monika  Kuźmińska  Burmistrz  Węgorzyna  odpowiedziała,  że  Radni  zapytania,  wnioski  i
interpelacje składają na piśmie.

Zamknięcie obrad (czas nagrania od 01:22:34)6.

Pan Jan Mazuro Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął VII sesję Rady Miejskiej w Węgorzynie. 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

                                                                                               Przewodniczący Rady Miejskiej

                                                                                                        Jan Mazuro

Protokołowała:

Wioleta Początek

sporządził
Wioleta Początek przewodniczący


